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中文摘要：

      预测状态表示是描述离散时间有限状态的动态系统的新方法。使用动作—观测值序列的预测向量表示系统状态在将来时刻发生的概率，能解决

现有动态系统决策过程中计算复杂的问题。综述了预测状态表示的基本原理,介绍了预测状态表示的建模过程和规划算法,对已有的建模方法和规划方

法进行总结分析和比较,指出了该研究领域的发展方向,最后提出了研究面临的挑战。

英文摘要：

      Predictive state representations(PSRs) are new models for discrete-time finite action and observation stochastic systems. 

Because a PSR represents the system’s state as a set of predictions of the observable outcomes of tests performed in the system, 

it can solve the computing problems in exist stochastic decision systems. This paper introduced the principles of PSR models, 

surveyed the PSR model and planning techniques, analyzed and compared the fundamental principles behind the modeling and planning 

algorithms of PSR, pointed out the development trend, and gave the challenges that the research of PSR was facing.

您是第2827010位访问者 

主办单位：四川省计算机研究院 单位地址：成都市武侯区成科西路3号 

服务热线：028-85249567 传真：028-85210177邮编：610041 Email：arocmag@163.com  

蜀ICP备05005319号    本系统由北京勤云科技发展有限公司设计  


